
Minnesanteckningar medlemsmöte Jordens Vänner Helsingborg 22/4 2024                         
Närvarande i lokalen: Lena Lövendahl, Stig Broqvist, Sven Broqvist. Per Nilsson hade anmält 
förhinder på grund av sjukdom, men hade läst förslagen och hade inga invändningar.  
 
1. Formalia. Mötesordförande Sven mötessekreterare Stig, Den utskickade dagordningen 
godkändes.  
 
2. Agerande på Jordens Vänners riksårsmöte 27 april.  
Jordens Vänners riksstyrelse yrkar bifall till vår motions attsats 1 och 2, men avslag på attsats 3. 
Attsats 3 gällde att skicka ett öppet brev till alla riksdagsledamöter. Kansliet har inte resurser att svara, 
om vi skulle få många svar. Däremot ska styrelsen se till att det öppna brevet publiceras. Vi förstår 
styrelsens invändningar och instämmer därför i styrelsens förslag.  
Beslöts ställa oss bakom de utskickade förslagen till tillägg och i något fall ändring i 
Verksamhetsplanen. Stig fick i uppgift att skicka ut våra yrkanden till kansli, styrelse, lokalgrupper 
med flera så snart som möjligt och att då också bifoga argument för våra yrkanden.  
Troligen kommer vi att stödja Fredsutskottets förslag till uttalande och tillägg till verksamhetsplanen.. 
Vi ska också läsa verksamhetsberättelsen och se om det finns anledning till några påpekanden. 
Valberedningens förslag tycker vi verkar bra.  
 
3. 1 maj. Inbjudan att tala på Röd front, kanske kommer inbjudan att ha bokbord.  
Beslöts att tacka ja till inbjudan från Kommunistiska partiet att hålla tal på Röd front-manifestationen 
kl. 11 på GA-torg på 1 maj. Stig ska hålla talet. Bland mycket annat ska han nämna att vi är mot en 
HH-tunnel.  
Beslöts att tacka ja till att ha ett bokbord med olika flygblad på Vänsterpartiets avslutningsmöte i 
Musikparken 14.30 på 1 maj, under förutsättning att det inte regnar. Om man deltar i Vänsterpartiets 
demonstrationståg, gör man det som enskild person.  
 
4. Aktiviteter tiden framöver  
a) Diskussionsmöten 
Konstaterades att vi tillsammans med Enhetsgruppen arrangerar diskussionsmöte 18/4 om 
Kullabygdens grundvatten och 2/5 visning av filmen ”På Hvitfeldska bodde vi” med efterföljande 
diskussion.    
b) Week of action 20-26 maj 
Vi deltar i Week of action for Social and Climate Justice, troligen delar vi ut ett nytt flygblad, som vi 
tar ställning till 13/5. 
c) Nationaldagen 6/6 
Det är angeläget att fler deltar vid vårt torgstånd med informationsmaterial och att hjälpa barn och 
föräldrar att göra enkla små vindsnurror.    
d) Sommarläger för fred och rättvis klimatomställning 
När programmet är klart ska Stig skicka ut det. Det blir på Lindsberg utanför Falun 26/6 – 1/7.  
e) Helsingborg Klimat- och energiplan 
Vi har fått Helsingborgs Klimat- och energiplan på remiss. Det gäller att svara senast 4/7.  
f) Kolla vad Naturvårdsverket sagt om Sveriges möjlighet nå klimatmål 
Sven ska försöka ta reda på vad Naturvårdsverket sagt.  
g) Samrådsmöte om Maria stationsgata 
Stig var på samrådsmöte 17/4. De ska behålla reservatet för spår för snabbspårvagnar. Bussar kommer 
att kunna gå under järnvägen via Bergavägen till Maria stationsgata. Däremot är det oklart om 
järnvägsbron blir så bred att det får rum 4 järnvägsspår. Det borde vara 4 spår för att tåg, som inte 
stannar på Maria station inte ska stoppas för att två regionaltåg möts vid stationen. Om det finns 
tillräckligt med spår vid Maria station, borde man klara trafiken med bara ett enkelspår mellan Maria 
station och Helsingborg C, ty det tar inte många minuter för tåg att åka den sträckan. Stig bör skriva 
något om denna detaljplan.  
h) Forskaren Till Koglins kritik av Helsingborgs möjli ghet nå klimatmål 
Forskaren Till Koglin har framfört synpunkter, som är snarlika våra.  
i) Frågan om parkeringsgarage under Stadsparken bör bevakas. 



j)  Frågan om utbyggnad av Väla bör bevakas.  
5. När ska vi återuppta skrivandet av miljörörelsens historia? 
Så snart som möjligt, eventuellt får vi prioritera det framför en del annat.  
 
6. Övriga frågor, bl.a. nästa möte. 
Nästa möte blir måndagen 13 maj kl. 19.  
 

Minnesantecknat av Stig Broqvist, mötessekreterare, och godkänt av Sven Broqvist, mötesordförande. 
 


